



CANADIAN CYCLING HALL OF FAME

www.cyclingcanada.ca |

@CyclingCanada

Sara Neil

Sara Neil is a trailblazer in Canadian cycling, having represented Canada in the women's individual road race at the 1988 Summer Olympics in Seoul. Her participation came at a time when women's cycling was still gaining recognition on the world stage, making her role especially significant. Neil also earned a bronze medal at the 1987 Pan American Games, further establishing her as a force in international competition. Beyond her athletic achievements, she contributed to the growth of the sport through advocacy and mentorship, helping to shape opportunities for future cyclists in Canada. Her legacy continues to influence the cycling community today.

Sara Neil

Pionnière du cyclisme canadien, Sara Neil a représenté le Canada lors de la course sur route individuelle féminine aux Jeux olympiques de Séoul en 1988, à une époque où le cyclisme féminin gagnait en reconnaissance. Elle a aussi remporté une médaille de bronze aux Jeux panaméricains de 1987, consolidant sa place sur la scène internationale. En plus de ses exploits sportifs, elle a contribué à l'essor du cyclisme par son engagement et son mentorat, ouvrant la voie à de nouvelles opportunités pour les cyclistes canadiennes.